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ZÁPIS ZE 4. JEDNÁNÍ 
KOMISE PRO ZDRAVOU PRAHU 10 A MÍSTNÍ AGENDU 21 (KZP10-MA21) 

 
 
konaného dne 26. 4. 2017 
v radničním salonku ÚMČ Praha 10  
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 

 
 
Předsedkyně komise Mgr. Cabrnochová přivítala přítomné a navrhla program jednání komise: 
 

1. Informace k vydání nového JŘ komisí RMČ 
2. Informace k instalaci veřejné sdílené ledničky v Praze 10 
3. Informace k vydání kalendáře akcí ke Dni Země 
4. Den Zdraví 
5. Ověřovací anketa k 10P 
6. Moje stopa – výsledky 2. ročníku projektu 
7. Různé 

 

 
Tento program byl jednomyslně schválen. 
(13/0/0) 
 

X X X 
 
 
1. Informace k vydání nového JŘ komisí RMČ 

 
Mgr. Cabrnochová informovala členy komise o změnách textu § 10, odst. 3 JŘ komisí RMČ. 
 
KZP10-MA21 
bere na vědomí  
změny JŘ komisí RMČ Praha 10 
(12/0/1) 
 
 
2. Informace k instalaci veřejné sdílené ledničky v Praze 10 
Členové komise byli informováni o tom, že z časových důvodů na straně zástupce Potravinové 
banky prozatím neproběhlo jednání, toto téma je přesunuto na další jednání komise. 
Diskuse: Mgr. Zoufalík, Mgr. Cabrnochová 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
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3. Informace k vydání kalendáře akcí ke Dni Země 
pí Vávrová informovala členy komise o vydání tištěného kalendáře akcí – osloveny byly NNO a 
ZŠ v Praze 10, aby předaly informace o akcích, které ke Dni Země plánují (tak, jak bylo 
domluveno na 3. jednání komise). Vzhledem k tomu, že školy pořádaly neveřejné akce, byly 
do kalendáře zahrnuty akce nízkoprahového centra Beztíže, o. p. s. Botič, ZO ČSOP 01/14 
„Natura, quo vadis?“ a oddílu Ginkgo a Pražských služeb. Část prostoru byla věnována 
nakládání s odpady. 
Kalendář byl vydán v nákladu 1500 ks a byl distribuován do všech ZŠ a spolupracujících NNO, 
rozesílána byla i elektronická varianta.  
Diskuse: Ing. Maršálek, Mgr. Cabrnochová 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
 
4. Den Zdraví 
pí Vávrová informovala členy komise o tom, že MČ podala žádost o poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na realizaci projektů v oblasti místní 

Agendy 21. Žádost ve výši 184 500 Kč byla podána na realizaci aktivit programu Zdravá Praha 10, 

včetně plánovaného Dne zdraví, který se bude konat v rámci Dnů Prahy 10. Program této akce 

je prozatím zaměřen na prevenci karcinomu tlustého střeva a plic. Předsedkyně komise 

požádala členy o náměty na další aktivity, o něž by mohl být program rozšířen. 

Diskuse: Ing. Maršálek, Mgr. Cabrnochová, Bc. Mgr. Ridl, p. Strnad, JUDr. Ledl 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
 
5. Ověřovací anketa k 10P – 10 přání pro Prahu 10 
Členové komise byli informováni o probíhající anketě, navazující na Fórum Zdravé Prahy10. 
Diskuse: Ing. Lešenarová, pí Vávrová, Ing. Buchtová, Ing. Maršálek, JUDr. Ledl, Ing. Lojík, 

Mgr. Cabrnochová 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
 
 
6. Moje stopa – výsledky 2. ročníku projektu 
Proběhla diskuse k  možné realizaci návrhu k instalaci doplňkových informačních tabulí 
k názvům ulic, pojmenovaných po významných osobnostech. 
Diskuse: Mgr. Zoufalík, Ing. Lešenarová, Bc. Pecánek, p. Plesník, Ing. Maršálek,  

Mgr. Cabrnochová 
 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 
 
7. Různé 
K tomuto bodu nebyl diskutován žádný námět. 
 
 
Jednání KZP10 – MA21 bylo ukončeno v 18:00 hodin. 
 

X X X 
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Mgr. Ivana Cabrnochová 
předsedkyně KZP10-MA21 
 
 
 
2. 5. 2017 
Zapsala K. Vávrová, DiS. 
 
 
 


